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Αθήνα, 14 Ιουλίου 2022  

  

ΑΝΑΦΟΡΑ  

  

ΠΡΟΣ:  Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

  κ. Γ. Γεωργαντά   

  

ΘΕΜΑ: «Κατάργηση παραβόλων ζητά ο Αγροτικός Ανθοκομικός Συνεταιρισμός Φυτωριούχων 

Αχαρνών Αττικής»  

 

Σας επισυνάπτω έγγραφο, που μου απέστειλε ο Αγροτικός Ανθοκομικός Συνεταιρισμός Φυτωριούχων 

Αχαρνών Αττικής σχετικά με μια σειρά ζητημάτων, που πλήττουν την ελληνική ανθοκομική παραγωγή.   

Εν μέσω μιας δυσβάστακτης οικονομικά περιόδου για όλους τους Έλληνες, οι Φυτωριούχοι εκφράζουν τη 

δυσαρέσκειά τους και ζητούν την κατάργηση των παράβολων και σε κάθε περίπτωση να ακυρωθεί η 

αύξηση κατά 33,4% και πλέον, ώστε να αποφευχθεί η αύξηση του κόστους παραγωγής, πράγμα που 

πιθανό να οδηγήσει σε βίαια αναδιάρθρωση των καλλιεργειών ή και σε κλείσιμο πολλών αγροτικών 

εκμεταλλεύσεων. 

Ο κλάδος της ανθοκομίας είναι ένας από τους δυναμικούς κλάδους της φυτικής παραγωγής με δυνατότητα 

ακόμα μεγαλύτερης ανάπτυξης αξιοποιώντας το συγκριτικό πλεονέκτημα της επένδυσης με τη μεγαλύτερη 

απόδοση σε σύγκριση με άλλες καλλιέργειες. 

Ο ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ  
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